
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 18/05/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κο Υπουργό Υγείας

                       
ΘΕΜΑ : «Απρόθυμοι οι γιατροί να εργαστούν στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο 

Ιωαννίνων, με χρονικό ορίζοντα διετούς διάρκειας»

Κύριε Υπουργέ,

Σε μια δύσκολη περίοδο για την Δημόσια Υγεία, οι γιατροί δεν κάλυψαν τις θέσεις διετούς
απασχόλησης, παρά την σχετική πρόσκληση της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου Υγείας
με προκηρύξεις για θέσεις που προσφέρονται με διετή χρονικό ορίζοντα. Ο αριθμός των
ιατρών  που  ανταποκρίθηκαν  υπολείπεται  δραματικά  των  πραγματικών  αναγκών  στα
δημόσια  νοσοκομεία,  με  το  παράδειγμα  της  ειδικότητας  των  αναισθησιολόγων  στο
Πανεπιστημιακό  Νοσοκομείο  Ιωαννίνων  να  είναι  ένα  από  τα  πλέον  χαρακτηριστικά.  Ο
Διοικητής  του  Πανεπιστημιακού  Νοσοκομείου  Ιωαννίνων,  όπως  πληροφορηθήκαμε,
ανέφερε, πρόσφατα, πως το μεγάλο εμπόδιο για την κάλυψη ακόμη μεγαλύτερου αριθμού
χειρουργείων στο νοσοκομείο, είναι η έλλειψη αναισθησιολόγων. Η έλλειψη της επαρκούς
στελέχωσης με ιατρικό προσωπικό εμποδίζει την λειτουργία των χειρουργείων σε πλήρη
ρυθμό και προβληματίζει τη διοίκηση του ως άνω νοσοκομείου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

Προτίθεσθε να προβείτε σε προσλήψεις μόνιμου ιατρικού προσωπικού στο Πανεπιστημιακό
Νοσοκομείο Ιωαννίνων, αφού είναι προφανές, πως το καθεστώς της προσωρινότητας στην
απασχόληση  και  η  εργασιακή  αβεβαιότητα,  είναι  ανασταλτικός  παράγοντας  για  την
προοπτική της κάλυψης των κενών θέσεων ιατρικών ειδικοτήτων του ως άνω νοσοκομείου;

Ο ερωτών βουλευτής     
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